
         
 

SCHRIFTELIJKE VRAGEN AAN HET COLLEGE
Registratienummer :
(In te vullen door de raadsgriffie)
Datum: 5 september 2023
Aan de voorzitter van de raad
Steller(s) van de vragen: gemeenteraadsfracties WIJ Lansingerland
Onderwerp: Schriftelijke vragen aan het College (art. 37) inzake netcongestie 
Lansingerland
U heeft middels een brief de gemeenteraad op 1 september jl. geïnformeerd over de 
ontstane netcongestie in delen van Lansingerland. Daarnaast was in Hart van 
Lansingerland, d.d. 5 september, een artikel te lezen over de congestie op de 
Noordeindseweg.
De gemeenteraadsfractie WIJ Lansingerland heeft al eerder haar zorg geuit over de 
(verwachte) netcongestie en heeft dan ook de volgende raadsvragen aan het College:

1. Bent u het met WIJ Lansingerland eens dat de voortgaande en door de overheid 
gestimuleerde verduurzaming en energietransitie in de glastuinbouw, bij bedrijven 
en onze inwoners door de ontstane netcongestie in delen van Lansingerland tot 
stilstand dreigt te worden gebracht?

2. Zijn er bij u concrete voorbeelden van mn. (glastuinbouw)bedrijven die, wellicht in 
samenwerking met de gemeente, door de netcongestie niet verder kunnen met hun 
verduurzaming c.q. energietransitie?

3. Heeft u een beeld wat de netcongestie voor deze (glastuinbouw)bedrijven nu maar 
ook op termijn betekent daar zij mogelijk gefrustreerd worden in hun 
verduurzaming?

4. In de gebieden waar sprake is van een mate van netcongestie zijn ook andere 
ontwikkelingen gaande zoals woningbouw. Heeft u in beeld of woningbouw-
ontwikkelingen en/of welke andere ontwikkelingen mogelijk een risico lopen door 
deze netcongestie?

5. Verwacht u dat individuele inwoners van Lansingerland, zoals bijv. op de 
Noordeindseweg (zie artikel HvL) gevolgen (gaan) ondervinden van deze 
netcongestie? Denk daarbij aan uitval van het elektriciteitsnet, niet terug kunnen 
leveren van zelf opgewekte elektriciteit etc.

6. Heeft de geconstateerde netcongestie en het wellicht op andere plekken overvolle 
net, invloed op een mogelijke realisatie van windturbines in onze gemeente? 

7. Wat betekent deze en wellicht verdere netcongestie voor de gestelde 
duurzaamheidsdoelstellingen van onze gemeente en onze regio, nu maar zeker ook 
als het gaat om 2030? 

Ondertekening en naam,
Bianca Boonstra           Paul Zantman             Jan Jumelet
WIJ Lansingerland        WIJ Lansingerland       WIJ Lansingerland


